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Zápis z jednání Komise kultury, cestovního ruchu a vnějších vztah ů Rady kraje 
Vysočina č. 3/2009 konaného dne 11. června 2009 

 

Přítomni:  

1. Ivana Mojžyšková 6. Hana Müllerová 

2. Karel Vybíral 7. Pavel Šlechtický (místopředseda) 

3. Zdena Čapková 8. Milan Havlíček 

4. Josef Chalupa 9. Luboš Rudišar 

5. Jaroslav Ptáček (předseda) 10. Katina Lisá (tajemnice) 

 

Nepřítomni (omluveni):  

1. Zdeněk Studenec 

2. Ondřej Kozub 
 

Hosté:  

1. Ladislav Seidl 

2. Ivana Mahelová 

3. Zdeňka Kasalová 

4. Markéta Heřmanová 
 

Program jednání:  

1. Zahájení jednání, schválení programu; 
2. Aktualizace Programu rozvoje kraje; 
3. Zhodnocení ankety Zlatá jeřabina 2008; 
4. Informace o přípravě akcí k výročí Gustava Mahlera; 
5. Spolupráce s partnerskými regiony a rozvoj zahraničních vztahů; 
6. Informace o činnosti Kanceláře kraje Vysočina v Bruselu; 
7. Diskuse a různé; 
8. Závěr. 
 
1. Zahájení jednání, schválení programu  

Jaroslav Ptáček, předseda Komise kultury, cestovního ruchu a vnějších vztahů Rady kraje 
Vysočina (dále jen „Kkcrvv“), přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Dle počtu přítomných 
členů J. Ptáček konstatoval, že je Kkcrvv usnášeníschopná. Program jednání byl 9 hlasy schválen.  
 
2. Aktualizace Programu rozvoje kraje Vyso čina 

I. Mahelová předala členům komise informace týkající se aktualizace Programu rozvoje kraje. Do 
30. června musí být tato aktualizace projednána ve všech komisích a výborech. Okomentovala 
podkladové materiály k tomuto bodu. 
K. Lisá dodala, že kraj Vysočina je jeden z nejbohatších krajů v republice na památky. 
K tomuto bude se rozvinula krátká diskuse. 
 



 

Číslo jednací: KUJI  
 

Číslo stránky 2 

Usnesení 03/03/2009/Kkcrvv 
Komise kultury, cestovního ruchu a vn ějších vztah ů 
doporu čuje  
ke schválení Aktualizaci PRKu – prioritní oblasti 6: Cestovní ruch a péče o kulturní dědictví. 
 
Usnesení bylo přijato 9 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
3. Zhodnocení ankety Zlatá je řabina 2008  

K. Lisá předala členům komise informace týkající se zhodnocení ankety Zlatá jeřabina 2008. Bylo 
přijato celkem 206 nominací. Byla přijata přísnější opatření, aby nedocházelo k falšování 
hlasovacích lístků. 
 
Zasedání opustili J. Ptáček a J. Chalupa. 
 
4. Informace o p řípravě akcí k výro čí Gustava Mahlera  

K. Lisá informovala členy komise o průběhu příprav akcí k výročí Gustava Mahlera. Město Jihlava 
se přihlásilo, že bude hlavním iniciátorem těchto oslav. Kraj Vysočina bude spíše partnerem. Ve 
spolupráci se společností Arco Diva vydáváme CD o Gustavu Mahlerovi. Do roku 2011 vyjde 
celkem 5 CD. Proběhne slavnostní otevření domu Gustava Mahlera a slavnostní odhalení sochy 
Gustava Mahlera. 
 
Usnesení 04/03/2009/Kkcrvv 
Komise kultury, cestovního ruchu a vn ějších vztah ů 
ukládá  
předsedovi komise pozvat na 15. října náměstkyni primátora Irenu Wágnerovou a Jiřího Štílce, 
ředitele společnosti Arco Diva, za účelem podání informace k oslavám výročí Gustava Mahlera. 
 
Usnesení bylo přijato 7 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
5. Spolupráce s partnerskými regiony a rozvoj zahra ničních vztah ů 

L. Seidl informoval členy komise o spolupráci s partnerskými regiony. Kraj Vysočina spolupracuje 
s 5 zahraničními partnerskými regiony. Podrobnější informace o partnerských regionech budou 
předány na některém z příštích zasedání komise. Dále dodal, že za posledních 8 týdnů navštívilo 
Dolnorakouskou zemskou výstavu 100 000 návštěvníků.  

6. Informace o činnosti Kancelá ře kraje Vyso čina v Bruselu  

M. Heřmanová předala členům komise informace o činnosti Kanceláře kraje Vysočina v Bruselu. 
Tato kancelář byla zřízena v říjnu 2007 v českém domě v centru Bruselu. V českém domě také 
sídlí organizace Czech Tourism, Czech Trade a další. Hlavním úkolem pro letošní rok byla 
propagace kraje kvůli předsednictví EU. 26. 6. proběhne v Bruselu tradiční street party. 
 
Zasedání opustil M. Havlíček. 
 
7. Diskuse a r ůzné 

V rámci diskuse se I. Mahelová vrátila k problematice z minulého zasedání týkající se spolupráce 
s ostatními kraji. Máme velký zájem o to, abychom byli propagováni i v jiných krajích, ale nevíme, 
zda se máme připojit ke spolupráci s moravskoslezskými regiony. Máme strach, aby nezanikl 
název Vysočina. Moravské kraje se dohodli, že budou spolupracovat na poli cestovního ruchu.  
H. Müllerová dodala, že v tom společném názvu regionů by měl být i název Vysočina. 
 



 

Číslo jednací: KUJI  
 

Číslo stránky 3 

Usnesení 05/03/2009/Kkcrvv 
Komise kultury, cestovního ruchu a vn ějších vztah ů 
souhlasí  
se zahájením jednání o přistoupení Vysočiny do společného projektu propagace Moravských krajů 
s tím, že bude akcentován název Vysočina. 
 
Usnesení bylo přijato 6 hlasy (0 proti, 0 se zdržel). 
 
8. Závěr 

P. Šlechtický, místopředseda Kkcrvv, poděkoval přítomným za účast a aktivní přístup a ukončil 
jednání komise. Zasedání Kkcrvv č. 4/2009 je naplánováno na 3. září 2009. 
 

 
Jaroslav Ptá ček, v. r.  
předseda Komise kultury, cestovního ruchu a vnějších vztahů Rady kraje Vysočina 
 
Zpracoval a zapsal: Martin Šalanda dne 18. června 2009. 
 


